

# 福音營禱告建議信

## Prayer Suggestions for the Gospel Camp

### *Pray for the Coworkers* **為所有同工禱告**

Pray for a grateful heart to serve the Lord; let us always remember that without God's salvation we would be still in the darkness. (Hebrews 2:3)  
求神讓我們以感恩的心來服侍主；讓我們常記得若不是蒙神拯救，我們至今仍在黑暗裡。（希伯來書 2：3）

Pray for living a holy life to glorify the Lord; let us serve the gospel with a renewed mind. (Romans 12:1-2)  
求神讓我們以聖潔的生活來榮耀主；讓我們在福音的事工上能心意更新。（羅馬書 12：1-2）

Pray for increasing our faith and love; let our spiritual lives be growing and mature through service. (Colossians 1:10-11)  
求神增添我們的信心和愛心；讓我們屬靈的生命在服事中長進。（歌羅西書 1：10-11）

Pray for always being ardent in spirit and diligent in working; let the character of the Lord's servant be formed on us. (Rome 12:11)  
求神讓我們常常心裡火熱服侍主；讓主僕人的性格能成型在我們身上。（羅馬書 12：11）

Pray for the lowness and meekness of Christ; let all coworkers and churches be united in the Spirit. (Ephesians 4:1-6)  
求神賜給我們基督的謙卑和溫柔；讓所有同工和教會在聖靈裡合一。（以弗所書 4：1-6）

### *Pray for the Truth Seekers* **為慕道朋友禱告**

Pray for the love of God to draw people to the Camp; let their hearts be prepared for the word of God. (John 6:44)  
求神的慈愛吸引慕道朋友來到福音營；讓他們的心為福音所預備。（約翰福音 6：44）

Pray for their spiritual eyes and ears be opened to the Word of God; let the light of the gospel shine in their hearts. (2 Corinthians 4:3-4)  
求神開通他們的眼睛和耳朵，讓福音的光能照亮他們的心。（歌林多後書 4：3-4）

Pray for their confession and repent of sins; let Jesus Christ forgive their sins and become their personal Savior. (Rome 1:21, 1 John 1:9)

求神賜給他們認罪悔改的心；讓耶穌基督赦免他們的罪並成為他們生命的救主。（羅馬書 1： 21； 約翰一書 1： 9）

Pray for their new lives in Christ; let them grow and build up in God's grace and love. (Ephesians 3:17)

求神看顧他們在基督裡的新生命；讓他們在神的恩典和慈愛中成長建造。（以弗所書 3： 17）

Pray for the unbelievers; let the Holy Spirit continually work in their hearts. (1 Timothy 2:1-4; 2 Timothy 2:24-26)

求神憐憫那些未能接受福音的朋友們；讓聖靈繼續在他們心中做工。（提摩太前書 2： 1-4; 提摩太後書 2: 24-26）

### ***Pray for the Camp's Environment*** **為營地環境禱告**

Pray for a peaceful and joyful environment in the Camp; let God's grace and love be full among us. (2 Corinthians 4:15)

求神賜給我們一個平安喜樂的營地環境；讓神的恩惠和慈愛充滿在我們中間。（歌林多後書 4： 15）